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Zápis z jednání VV ČF dne 23. 1. 2024 – 01/2024 

 

Přítomní:  Daniel Novák, Petr Galasovský, Tomáš Pacák (od 12.35), Václav Culka, Jan Kovář, 
Lukáš Dolejš, Jiří Dufek, Martin Musil, Petr Musil 

Hosté:  Tomáš Frank, Zdeněk Mlčoušek (od 9.47), Zuzana Svobodová, Lukáš Laštovička, 
Petr Chvojka, Jakub Podlucký (do 10.35) 

Omluveni:  Veronika Jelínková 

ORK:  Předseda ORK, případně jím pověřený člen, nevyužili práva se zúčastnit zasedání 
VV s hlasem poradním 

Ověřovatelé:  Lukáš Dolejš, Martin Musil 

Zapisovatel:  Zuzana Svobodová 

Zahájení: 09:35 
Ukončení: 15:43 
 
 
Program jednání: 

1) Schválení zápisu z VV 12/2023 a programu jednání 01/2024 

2) Kontrola plnění usnesení VV 

3) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí 

4) Statut ORK 

5) Vývoj v politických záležitostech 

6) Licenční řízení – Návrh Podmínek pro zisk oddílové licence pro sezónu 2024/2025 

7) Informace ze sekretariátu 

8) Setkání hejtmanů jednotlivých krajů s prezidentem a VV ČF 

9) Mezinárodní záležitosti 

10) MS 2025 

11) Návrhy konkrétních opatření ke zvýšení atraktivity elitních soutěží 

12) Návrh podmínek činnosti rozhodčích a delegátů v sezóně 2024/2025 

13) Strategie legislativy ČF 

14) Rozvojový plán 

15) Návrh systémů celostátních ligových a pohárových soutěží 2024/2025 

16) Akční kroky plnění cílů z rozvojového plánu týkající se infrastruktury 

17) Hodnocení a návrhy na úpravu Komplexního programu podpory oddílů 

 

Materiály brané na vědomí: 

40) Přehled získaných dotačních investičních financí ve florbalovém prostředí za rok 2023 

41) Organizace VV 

42) Návrh úprav systému vzdělávání a náplň školení rozhodčích a delegátů 
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43) Návrh účasti členů VV ČF na jednáních regionálních VV v 2. polovině aktuální sezóny 

44) Zpráva o činnosti Komise rovných příležitostí 

45) Zpráva o průběhu ligových soutěží 

46) Návrh úprav pokynu k řízení regionálních a rozvojových soutěží (včetně nastavení soutěží 

mládeže) 

47) Návrh postupu v oblasti sportovně technického vybavení 

 

 

AD 1) Schválení zápisu z VV 12/2023 a programu jednání 01/2024 

 

Viz výše   

 

Usnesení č. 01/01/24: VV ČF 

- schvaluje zápis z jednání VV 12/2023 

- schvaluje program jednání VV 01/2024 

- jmenuje ověřovateli zápisu VV 01/2024 L. Dolejše a M. Musila 

 

 

AD 02) Kontrola plnění usnesení VV  

 

Proběhla kontrola plnění unesení VV. Mimo usnesení 05/06/23 byla všechna ostatní usnesení 

splněna.  

Dále byla v souvislosti s usnesením 09/08/2023 předložena prezentace materiálu Návrh systému 

a kontroly procesu evidence delegátů a kandidátů RVH a VH. J. Podlucký představil elektronické 

řešení přes FIS pro řešení nominace delegátů na RVH a volby delegátů na VH. Součástí řešení je 

také nominace kandidátů do voleb na RVH i VH. Současně vysvětlil praktické dopady celého řešení. 

K systému proběhla diskuse, v níž se některé záležitosti upřesnily a vysvětlily. Závěrem členové VV 

potvrdili využití systému pro nadcházející RVH a VH, v souladu se závěry ze společného jednání VV 

a RVV na společném setkání v červnu 2023. 

 

Usnesení č. 02/01/24: VV ČF 

- bere na vědomí kontrolu plnění usnesení VV 

- schvaluje materiál Návrh systému kontroly procesu evidence 

delegátů a kandidátů RVH a VH 

 

 

AD 03) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí  

 

Předsedové jednotlivých komisí přednesli zprávu o činnosti svých komisí. 
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EKO – komise jednala 3.1.; hlavními body byly schválené rozpočty; členské poplatky a přístup 

k systému výplaty rozhodčích; současně diskutována příprava na aktualizaci střednědobé finanční 

strategie v souvislosti s informacemi NSA (prioritizace sportů); řešila připomínkovací řízení. 

 

KS – komise jednala 15.1.; hlavními body byla příprava materiálů nově předkládaných na VV 

a finalizace materiálů komise po připomínkování; materiál Termínová listina je v připomínkovacím 

řízení oddílů do konce ledna a bude upraven dle termínů Poháru mistrů; projednány materiály 

v připomínkovacím řízení; řešena odložená utkání při sněhové kalamitě na začátku prosince; 

 

KRP – komise jednala 11. 1.; hlavními body byla příprava na jednání KRP s předsedy regionálních 

odborných komisí, které proběhlo 22.1.; revize Akčních listů; diskuse ohledně aktuálního vývoje 

Extraligy, diskutováno, zda Třinec plní podmínky výjimky; detailnější popis jednotlivých cílů a podcílů 

MS 2025; diskuse ohledně setkání s KVM a vyjasnění si rolí, pozitivní ohlas na toto společné jednání; 

Rozvojový plán ČF – aktualizace a připomínkování cílů směrem ke komisi; připomínkovací řízení. 

 

M. Musil následně informoval o proběhlé schůzce s regiony – témata MS 2025, náborová činnost. 

V rámci schůzky a její diskuse byl probrán PP č.2B – Podpora rozvoje ženského florbalu, který je 

dle regionů dobře nastaven a z hlediska zaměření přináší posun. Schůzky se zúčastnilo více než 

20 účastníků, kteří téma považovali za důležité a rezonuje u nich. Na samotném setkání se objevily 

nápady na větší využití ČEPS Cupu na případnou náborovou kampaň ČF. 

 

KR – komise jednala 6.1. online; hlavním bodem byly nadcházející reprezentační akce, které 

proběhnou v únorovém IFF termínu; diskuse nad podklady z Asociačního meetingu v Singapuru 

(mezinárodní termínová listina, formát MS, uvolňování hráčů); příprava materiálu pro VV; 

připomínkovací řízení. 

 

V. Culka informoval o průběhu diskuse s L. Procházkou o jeho dalším působení na pozici hlavního 

trenéra reprezentace žen, o který má KR jednoznačný zájem s ohledem na odvedenou práci 

a získané zkušenosti v předchozím v cyklu. Členové VV pověřili V. Culku k jednání s L. Procházkou. 

 

KIN – komise jednala 11.1. online; hlavní témata byla spolupráce 5 sportů na společném projektu 

hal, kde se aktuálně mění složení zástupců z basketbalu a futsalu; současně se připravuje setkání 

k řešení mezinárodní haly (3500+), protože se ví o záměrech v Č. Budějovicích, Ostravě, 

Pardubicích a nově Praze; řešeny věci kolem investičních výzev NSA – zatím neznámé rozhodnutí 

k podpoře z roku 2023 a očekávané vypsání investičních výzev na rok 2024; připomínkovací řízení. 
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KRO – komise jednala 9.1. online; hlavním bodem jednání byla Koncepce oblasti regionů a rozvoje 

oddílů; setkání hejtmanů s prezidentem a VV ČF, při němž proběhnou kromě standardní části 

jednání také dvě kola roundtables s tématy – kvantitativní rozvoj a ženský florbal; materiál Návrh 

účasti členů VV ČF na jednáních regionálních VV v 2. polovině aktuální sezóny; diskuse ohledně 

projektu PP3 (Program podpory oddílů) a jeho komplexnosti; připomínkovací řízení. 

 

KEFAM – komise jednala 17.1. online; hlavními body byl souhrn aktuální situace v elitních soutěžích 

(diskutována hojně situace Black Angels a její případné dopady na Livesport Superligu v příští 

sezóně); TV utkání elitních soutěží a TV vysílání Finále PČF; finalizace Reglementů elitních soutěží 

pro následující sezónu a domluva na nadcházející setkání KEFAM s prezidenty LSL (18.1. – osobně 

na ČF); příprava setkání Marketingových pracovníků oddílů LSL; připomínkovací řízení. 

 

V bodu P. Chvojka informoval o proběhlém setkání KEFAM s prezidenty Livesport Superligy, které 

proběhlo 18.1. v Praze. Členové VV (zejména ti, kteří se setkání účastnili) poukazovali na pozitivní 

hodnocení samotnými účastníky jednání, zařazení workshopu do programu jednání, díky kterému 

se definovaly závěry a úkoly pro KEFAM a současně bylo možné slyšet názory jednotlivých zástupců 

oddílů superligy. Současně bylo poukázáno na nesoulad, kdy část účastníků má zájem na dalším 

posunu soutěže a jiná část není u takové diskuse konstruktivní. Obsahově řešeny i informačně-

organizační záležitosti. Závěrem bylo potvrzeno, že je důležité tato setkání organizovat a dávat 

v nich prostor pro společnou diskusi. 

 

KRD – komise jednala 10.1. online; hlavními body byla diskuse nad připomínkami k materiálu 

Podmínky činnosti rozhodčích a delegátů; finalizace materiálu Systém vzdělávání a náplň školení 

rozhodčích a delegátů; příprava materiálu Povinnost oddílu mít vyškolení rozhodčí 25/26 – materiál 

bude poslán regionům k vyjádření; příprava únorového celodenního semináře, schválen nový termín 

semináře s trenérem reprezentace J. Berkou v Ostravě; nominace rozhodčích a delegátů na finále 

PČF; probrán průběh mezinárodních výměn rozhodčích, řešen obsah lednového newsletteru pro 

rozhodčích a delegáty; finalizován profil rozhodčího pro zařazení do PTR; připomínkovací řízení. 

 

KVM – komise jednala 9.1. kombinovanou formou, přítomni hosté z KRP; hlavními body jednání byla 

diskuse nad materiálem Akční list KRP – Práce s mládeží (a rozvoj ženského florbalu); detaily 

licence A; rozpočet KVM; schválení trenérů regionálních výběrů ODM a téma šíře realizačního týmu. 

Po zkušenosti, kdy většinu trenérů členové KVM neznají, si tito společně kladou otázku, zda má 

nadále fungovat tento systém; připomínkovací řízení. 

L. Dolejš předložil návrh na doplnění komise. Novým členem je navržen T. Hruška z regionu OLaMS. 
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Usnesení č. 03/01/24: VV ČF 

- bere na vědomí zprávu o činnosti jednotlivých odborných komisí 

- schvaluje nového člena KVM Tomáše Hrušku 

- bere na vědomí informace k pracovnímu setkání osob pověřených 

v regionech tématem rovných příležitostí 

- bere na vědomí informace ze setkání s prezidenty Livesport 

Superligy 

- bere na vědomí informace z jednání s L. Procházkou a pověřuje V. 

Culku k finalizaci domluvy 

 

 

AD 04) Statut ORK 

 

T. Kafka předložil návrh úprav Statutu ORK. Za ORK představil navrhované změny J. Podlucký. 

Členové VV probrali jednotlivé navrhované změny a diskutovali bod kolem zhotovování zápisů 

z jednání s ohledem především na transparentnost celého procesu především revizní činnosti. 

 

Usnesení č. 04/01/24: VV ČF 

- schvaluje materiál Statut ORK 

 

 

AD 05) Vývoj v politických záležitostech 

 

D. Novák předložil informace v politických záležitostech. Začal informací o proběhlém semináři 

prioritizace sportů NSA. Každé dva roky po OH (vždy po letním/zimním cyklu) se bude prioritizace 

znovu vyhodnocovat. Aktuálně hned po OH v Paříži. Prioritizace postavena na 4 pilířích – sportovní 

úspěšnost (výsledky na Olympijských hrách, World Games, MS, ME); velikost – velikost členské 

základny a podíl mládeže (velký potenciál); popularita – divácká návštěvnost florbalových akcí, 

dosah sociálních sítí; společenská odpovědnost – pořádání mezinárodních akcí, úspěšnost 

v mezinárodní diplomacii, genderová vyváženost v exekutivním orgánu. NSA nebude zveřejňovat 

pořadí jednotlivých sportů, ale je možné vyžádat si přesný počet získaných bodů a také průměr za 

skupinu. 

Dále D. Novák informoval o aktivitě k vyřešení nového zákona o sportu – definice sportu v ČR. Tlak 

na Vládu z pohledu zdravotní prevence, ekonomického výtlaku. Hodně taženo ODS, se snahou 

zákon napsat, prodiskutovat a prosadit v Parlamentu. 

Navázal informacemi k dotačnímu programu Můj klub, který byl vypsán a termín pro podání žádostí 

byl několikrát prodloužen. Seznámil členy VV s navýšením financí u kategorie aktivních sportovců. 

 

Následně T. Frank informoval členy VV o finalizaci podkladů k podání žádosti ČF o dotaci NSA na 

rok 2024. Nově snaha většinu dat zadávat přímo do rejstříku sportu, což ale přináší nedostatky. Díky 

tomu byla prodloužena lhůta do 15.2. pro dodání kompletních podkladů do rejstříku sportu. Nicméně 

termín pro podání žádosti zůstává stanoven na 26.1. 
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V bodu proběhla diskuse nad podporou výstavby hal jménem ČF. Aktuálně sportoviště nedostanou 

podporu na provoz a údržbu od státu/NSA. ČF podporovala soukromé vlastnictví zejména 

tréninkových hal samotnými oddíly, nicméně změnou těchto podmínek podpory a také navýšením 

finanční náročnosti na samotný provoz, je nutné aktualizovat přístup k tomuto tématu. T. Frank 

poukázal na určitou míru flexibility, kdy již v poslední době bylo avizováno, aby do halové 

infrastruktury investovala zejména města a obce. Současně dodal, že z pohledu projektu výstavby 

sportovních hal členskými oddíly vidí možnost projekt spíše upozadit, než ho ukončit a později jej 

znovu oživovat. V tomto panuje shoda, že je potřeba vydržet a vyčkat, až budou podmínky opět 

příznivější. Tréninkové zázemí má pořád pro oddíly hodnotu, nicméně větší haly oddílům 

doporučovat nebudeme. 

 

Usnesení č. 05/01/24: VV ČF 

- bere na vědomí informace v politických záležitostech  

- bere na vědomí informace o stavu podaných a připravovaných 

dotačních žádostech 

- bere na vědomí informace z průběhu semináře prioritizace sportů NSA 

- bere na vědomí přístup ČF k podpoře výstavby halové infrastruktury 

 

 

AD 06) Licenční řízení – Návrh Podmínek pro zisk oddílové licence pro sezónu 2024/2025 

 

Licenční manažer předložil finalizovaný materiál Licenční řízení – Návrh Podmínek pro zisk oddílové 

licence pro sezónu 2024/2025. Z. Mlčoušek shrnul připomínky a finální úpravy. Materiál byl následně 

bez další diskuse schválen. 

 

Usnesení č. 06/01/24: VV ČF 

- schvaluje finalizovaný materiál Návrh Podmínek pro zisk oddílové 

licence pro sezónu 2024/2025 

- ukládá informovat dotčené subjekty 

Zodpovídá: Licenční manažer  Termín: 29. 02. 2024 

 
 
AD 07) Informace ze sekretariátu 

 

T. Frank předložil aktuální informace ze sekretariátu. V úvodu připomněl Finále Champions Cupu, 

které se uskuteční 27.1. v Praze a kam byli členové VV pozváni. 

Následně navázal P. Chvojka, který informoval o setkání marketingových pracovníků LSL. Zároveň 

přidal informace o Galavečeru florbalu, který se bude konat v pátek 14.6. v Praze. Dále byly 

předloženy aktuální informace k Finále Poháru ČF, které proběhne 13.2. v Českých Budějovicích. 

L. Laštovička informoval o personálních změnách v sekretariátu, kdy se T. Matysová přesunula do 

odděleni marketingu, s tím, že její agenda bude minimálně do konce sezóny zachována. Současně 

K. Klíma z pracovního týmu Komplexního programu končí na sekretariátu v polovině března. 
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Usnesení č. 07/01/24: VV ČF 

- bere na vědomí informace ze sekretariátu 

- bere na vědomí informace o setkání s marketingovými pracovníky 

Livesport Superligy 

- bere na vědomí informace k Finále Champions Cupu 

- bere na vědomí informace k Finále Poháru ČF 

- bere na vědomí informace ke Galavečeru florbalu 

- bere na vědomí informace o personálních změnách (K. Klíma a T. 

Matysová) 

 

 

AD 08) Setkání hejtmanů jednotlivých krajů s prezidentem a VV ČF 

 

P. Musil za KRO předložil program Setkání hejtmanů jednotlivých krajů s prezidentem a VV ČF. 

Současně vyzval členy VV, aby se detailně připravili na páteční jednání tak, aby proběhlo maximálně 

efektivně. L. Laštovička představil pracovní skupiny, ve kterých budou diskutována workshopová 

témata. 

Usnesení č. 08/01/24: VV ČF 

- bere na vědomí informace o Setkání hejtmanů jednotlivých krajů 

s prezidentem a VV ČF 

 

 

AD 09) Mezinárodní záležitosti 

 

T. Frank předložil aktuální informace v mezinárodních záležitostech. Zmínil informace k Champions 

Cupu, u kterého se jednalo zejména o hracích termínech pro sezónu 24/25. V dlouhodobém 

horizontu se řeší rozšíření účasti na další země. Ročník 24/25 se odehraje tak, jak byl naplánován, 

ale dlouhodobě bude třeba zvážit finanční náročnost celého projektu i náklady na účast jednotlivých 

družstev a s tím spojený zájem se soutěže účastnit. 

 

Dále T. Frank shrnul, že se na mezinárodní úrovni řeší mezinárodní termínová listina, spuštění ME, 

uvolňování hráčů pro potřeby reprezentace a MS v kategorii 3+1. Nicméně počítá, že o těchto 

tématech se bude na VV více diskutovat v okamžiku, kdy budou připraveny podklady ze strany IFF. 

 

D. Novák informoval o žádosti Německé florbalové federace o poskytnutí krátkodobé půjčky. Pokud 

bude zájem ze strany Německa přetrvávat (musí vyřešit a akceptovat požadavky ČF), bude půjčka 

realizována za standardních podmínek včetně osobního ručení. 

 

Usnesení č. 09/01/24: VV ČF 

- bere na vědomí informace v mezinárodních záležitostech 

- bere na vědomí informace k Champions Cupu 
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- bere na vědomí informace ohledně žádosti Německé florbalové 

federace o půjčku 

 

 

AD 10) MS 2025 

 

P. Chvojka předložil aktuální informace k MS 2025. Proběhl další workshop k cílům MS2025. Při 

prezentaci výstupů proběhla rozsáhlá diskuse nad jednotlivými cíli a také nad kroky, které povedou 

k požadovaným změnám. Členové VV diskutovali odvážnost jednotlivých kroků a jejich případnou 

finanční náročnost. Také se řešilo, jak se z diskusních bodů stanou konkrétní záměry. 

 

Usnesení č. 10/01/24: VV ČF 

- bere na vědomí aktuální informace k MS 2025 

- bere na vědomí souhrn cílů MS2025 

 

 

AD 11) Návrhy konkrétních opatření ke zvýšení atraktivity elitních soutěží 
 
T. Pacák za KEFAM předložil finální materiál Návrhy konkrétních opatření ke zvýšení atraktivity 

elitních soutěží. K materiálu nebyly připomínky. 

 

Usnesení č. 11/01/24: VV ČF 

- schvaluje materiál Návrhy konkrétních opatření ke zvýšení atraktivity 

elitních soutěží  

 

 

AD 12) Návrh podmínek činnosti rozhodčích a delegátů v sezóně 2024/2025 

 

P. Galasovský za KRD nepředložil materiál Návrh podmínek činnosti rozhodčích a delegátů 

v sezóně 2024/2025 a požádal o jeho odklad na další jednání. Důvodem je potřeba vypořádání 

připomínek a případné zapracování návrhu na indexaci finančních částek. 

 

Usnesení č. 12/01/24: VV ČF 

- schvaluje přesun bodu na následující jednání 

 

 
AD 13) Strategie legislativy ČF 

 

T. Frank předložil po připomínkování aktualizovaný materiál Strategie legislativy ČF. Krátce 

připomenul představení materiálu J. Podluckým na minulém jednání VV. V připomínkovacím řízení 

se neobjevily připomínky. Materiál tak nedoznal žádných změn a je připraven k finalizaci. Závěrem 

upozornil, že na příštím jednání VV bude připravena komplexní legislativa na další sezonu a návrh 

bude připraven v souladu s navrhovanou strategií. 
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Usnesení č. 13/01/24: VV ČF 

- bere na vědomí po připomínkování aktualizovaný materiál Strategie 

legislativy ČF 

- ukládá finalizovat 

Zodpovídá : T. Frank  Termín : 12. 02. 2024 

 

 

AD 14) Rozvojový plán 

D. Novák připomněl, že v následujícím období bude potřeba příprava hodnocení za jednotlivé oblasti 

a současně je potřeba chystat aktualizaci plánu na další období. Avizoval, že by se chtěl setkat 

s jednotlivými členy VV ohledně hodnocení RP za jejich oblast a následně připravit písemné 

hodnocení na březnové jednání VV. Současně avizoval nutnost spuštění diskuse na komisích pro 

stanovení nových cílů. Cílem je projednat nové cíle na březnovém jednání VV. 

 

Usnesení č. 14/01/24: VV ČF 

- bere na vědomí informace k harmonogramu úprav rozvojového plánu 

českého florbalu 

- ukládá projít si RP ČF a připravit podklady k aktualizaci RP ČF pro 

období 2024–2034 

 Zodpovídají: Všichni předsedové  Termín : 29. 2. 2024 

 

 
AD 15) Návrh systémů celostátních ligových a pohárových soutěží 2024/2025 

 

J. Dufek za KS předložil po připomínkování aktualizovaný materiál Návrh systémů celostátních 

ligových a pohárových soutěží 24/25 a krátce připomenul úpravu systému dorostenecké ligy. 

 

Usnesení č. 15/01/24: VV ČF 

- bere na vědomí po připomínkování aktualizovaný materiál Návrh 

systémů celostátních ligových a pohárových soutěží 2024/2025 

- ukládá finalizovat 

Zodpovídá: J. Dufek  Termín : 12. 02. 2024 

 

 

AD 16) Akční kroky plnění cílů z rozvojového plánu týkající se infrastruktury 

 

J. Kovář za KIN nepředložil Akční kroky plnění cílů z rozvojového plánu týkající se infrastruktury 

a požádal o odložení bodu na následující jednání VV. 
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Usnesení č. 16/01/24: VV ČF 

- schvaluje přesun bodu na další jednání 

 

 

AD 17) Hodnocení a návrhy na úpravu Komplexního programu podpory oddílů 

 

P. Musil za KRO nepředložil materiál Hodnocení a návrhy na úpravu Komplexního programu 

podpory oddílů a požádal o odklad na další jednání VV. 

 

Usnesení č. 17/01/24: VV ČF 

- schvaluje přesun bodu na další jednání 

 

 

Materiály brané na vědomí: 

 

AD 40) Přehled získaných dotačních investičních financí ve florbalovém prostředí za rok 2023  

 

J. Kovář za KIN předložil materiál Přehled získaných dotačních investičních financí ve florbalovém 

prostředí za rok 2023. Proběhla krátká diskuse, ve které bylo poukázáno na nesnadnost dohledání 

veřejných informací o investičních výzvách a jejich čerpání. Díky tomu v přehledu nejsou městské 

dotace a současně poukázáno na fakt, že v přehledu zatím chybí vyhodnocení investic NSA za rok 

2023, protože stále není rozhodnuto. 

 

Usnesení č. 40/01/24: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Přehled získaných dotačních investičních 

financí ve florbalovém prostředí za rok 2023 

 

 

AD 41) Organizace VV 

 

T. Frank byl k dispozici pro diskusi nad dříve předloženým materiálem Organizace VV. Členové VV 

materiál vyhodnotili jako srozumitelný a nebyl tak více diskutován. 

 

Usnesení č. 41/01/24: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Organizace VV 

 

 

AD 42) Návrh úprav systému vzdělávání a náplň školení rozhodčích a delegátů 

 

P. Galasovský za KRD předložil materiál Návrh úprav systému vzdělávání a náplň školení 

rozhodčích a delegátů. 
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Usnesení č. 42/01/24 VV ČF 

- bere na vědomí materiál Návrh úprav systému vzdělávání a náplň 

školení rozhodčích a delegátů 

 

 

AD 43) Návrh účasti členů VV ČF na jednáních regionálních VV v 2. polovině aktuální sezóny 

 

P. Musil za KRO předložil materiál Návrh účasti členů VV ČF na jednáních regionálních VV 

ve 2. polovině aktuální sezóny. KRO, na základě připomínek členů VV, projedná úpravu závěrečné 

zprávy z jednání. 

 

Usnesení č. 43/01/24 VV ČF 

- bere na vědomí materiál Návrh účasti členů VV ČF na jednáních 

regionálních VV v 2. polovině aktuální sezóny 

 

 

AD 44) Zpráva o činnosti Komise rovných příležitostí 

 

M. Musil za KRP předložil materiál Zpráva o činnosti Komise rovných příležitostí. Proběhla diskuse 

o vytěžení potenciálu ČEPS Cupu, která navázala na diskusi ze setkání KRP a předsedů 

regionálních komisí či pověřených osob, kteří mají v gesci rovné příležitosti. V diskusi bylo 

poukázáno na nutnost definování potřeb regionů a potřebu podpory z centra vůči regionům. 

 

Usnesení č. 44/01/24 VV ČF 

- bere na vědomí materiál Zpráva o činnosti Komise rovných 

příležitostí 

 

 

AD 45) Zpráva o průběhu ligových soutěží 

 

J. Dufek za KS předložil materiál Zpráva o průběhu ligových soutěží, s upozorněním na fakt, že 

oproti předchozím sezónám dochází k častějším nevhodným komentářům trenérů po utkání 

v textovém on-line přenosu. Řídící orgán soutěže zvažuje kroky k řešení. 

 

Usnesení č. 45/01/24 VV ČF 

- bere na vědomí materiál Zpráva o průběhu ligových soutěží 

 

 

AD 46) Návrh úprav pokynu k řízení regionálních a rozvojových soutěží (včetně nastavení 

soutěží mládeže) 

 

J. Dufek za KS předložil materiál Návrh úprav pokynu k řízení regionálních a rozvojových soutěží 

(včetně nastavení soutěží mládeže). Do materiálu bylo doplněno názvosloví soutěží. 
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Usnesení č. 46/01/24 VV ČF 

- bere na vědomí materiál Návrh úprav pokynu k řízení regionálních 

a rozvojových soutěží (včetně nastavení soutěží mládeže) 

 

 

AD 47) Návrh postupu v oblasti sportovně technického vybavení 

 

J. Dufek za KS předložil materiál Návrh postupu v oblasti sportovně technického vybavení. 

 

Usnesení č. 47/01/24 VV ČF 

- bere na vědomí materiál Návrh postupu v oblasti sportovně 

technického vybavení 


